

Brexit: mandatory UKCA certification mark starting 01st January 2023

Category: Guidelines and approvals
Product group: all products

Dear customers,

Starting January 01, 2023, the UKCA mark will be mandatory for products instead of the CE mark. The CE mark alone will no longer be sufficient for the import of new products to the UK market.

HEROSE is currently working with high pressure on the approval of its products in order to meet these requirements of the UK market. The work will be completed within this year (2022), in order to remain deliverable for the UK market.

Please have understanding that HEROSE cannot give a more precise date for the completion of these approval tasks.

Update 30.06.2022:

With the updated guidelines published by the Department for Business, Energy and Industrial Strategy (BEIS) on 20th June 2022, there are some changes that will soon come into force. This will enable HEROSE to supply products with UKCA markings in the near future.

We as HEROSE are currently in clarification with the responsible authorities in the UK, how we can deal with products already delivered and stored at our customers outside of the UK.

HEROSE GmbH
Fabian Berg, QM

Brexit: verpflichtende UKCA Kennzeichnung ab dem 01. Januar 2023

Rubrik: Richtlinien und Zulassungen
Produktgruppe: alle Produkte

Sehr geehrte Kunden,

Ab dem 01. Januar 2023 ist für Produkte das UKCA Kennzeichen statt dem CE Kennzeichen verpflichtend. Für die Einführung neuer Produkte ist das CE Kennzeichen allein dann nicht mehr ausreichend.

HEROSE arbeitet aktuell mit Hochdruck an der Zulassung seiner Produkte, um diesen zusätzlichen Anforderungen gerecht zu werden. Die Arbeiten dazu werden in diesem Jahr abgeschlossen sein (2022), rechtzeitig um Lieferfähig für den Markt in UK zu bleiben.

Bitte haben Sie Verständnis dafür, dass HEROSE keinen genaueren Termin für den Abschluss dieser Zulassungstätigkeiten nennen kann.

Update 30.06.2022:

Mit den aktualisierten Leitlinien welche vom Department for Business, Energy and Industrial Strategy (BEIS) am 20. Juni 2022 veröffentlicht wurden, gibt es einige Änderungen die zeitnah in Kraft treten werden. Dadurch wird es HEROSE zeitnah möglich sein, Produkte mit UKCA Kennzeichen auszuliefern.

Wir als HEROSE sind aktuell in der Klärung mit der verantwortlichen Behörde in UK, wie wir mit bereits ausgelieferten Produkten, welche bei unseren Kunden im Lager liegen, umgegangen werden kann.

HEROSE GmbH
Fabian Berg, QM